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عالمی: بازی آینده استقلال حیثیت فوتبال ایران است
ایران فوتبال  حیثیت  ملی،  بازی  این  که  میگیرد  نظر  در  را  این  لیگ  سازمان  و خود  داریم  پیش  در  ملی  بازی  یک  گفت:  استقلال  تیم  مدیر 

<;br&#47;><br&#47>.است

به گزارش سایت خبری پُرسون، ایمان عالمی در مورد صعود استقلال به مرحله بعدی لیگ نخبگان آسیا، اظهار داشت: خداراشکر بچهها بازی خیلی خوبی
را به نمایش گذاشتند. با غیرت ایرانی شان ثابت کردند تنها تیم ایرانی که در آسیا میتواند مطرح باشد، فقط استقلال است. خداراشکر توانستیم دل

هواداران را شاد کنیم.

سرپرست تیم استقلال درخصوص درخواست تعویق زمان دربی، گفت: ما یک بازی ملی در پیش داریم و خود سازمان لیگ این را در نظر میگیرد که این
بازی ملی، حیثیت فوتبال ایران است. باید شرایطی را فراهم کنند که بتوانیم با فراغ بال بازی خوبی را به نمایش بگذاریم. امیدوارم بازی دربی را در زمان

دیگری برگزار کنند.

وی افزود: میدانم که سازمان لیگ حتما همراهی میکند. البته امروز بیانیهای دادند ولی بهاروند و تاج هم میدانند این بازی حساس است و سهمیه
ایران هم به آن بستگی دارد. اجازه بدهند شرایطی به وجود بیاید که بازی خوبی را به نمایش بگذاریم.

عالمی درخصوص منتفی شدن حضور ماتزاری در استقلال، گفت: زمانیکه با ماتزاری صحبت شد و همکارانش هم به ایران آمدند، قرار شد در چند روز
آینده جواب بدهند.وی درمورد اینکه آیا نمایندهای از طرف ماتزاری در قطر حضور داشت، عنوان کرد: شاید با مدیرعامل جلسهای برگزار شده باشد اما من

خبر ندارم چون وظیفه من کارهای تیم است.

سرپرست استقلال درمورد وضعیت ادامه کار با بختیاری زاده درحالیکه نتایج خوبی هم گرفته، اظهار داشت: سهراب واقعا در این شرایط ایثار کرد و تیم را
تحویل گرفت. با تمام آن فشارها این کار را انجام داد و باید از او تشکر کرد. در این چند هفته تیم استقلال نتایج خیلی خوبی گرفت. بازیکنان، کادرفنی

و مدیریت تمام تلاش خودشان را کردند تا آنطور که باید و شاید برای هواداران به زمین برویم و نتیجه بگیریم.

وی درمورد اینکه درصورت ابقای بختیاری زاده آیا کادرفنی تقویت میشود، گفت:در این موارد مدیرعامل و هیات مدیره تصمیم گیری میکنند.

عالمی درمورد دلخوری بختیاریزاده از رفتار برخی هواداران، عنوان کرد: شما چنین چیزی دیدهاید؟ من ندیدهام. او دیروز آنقدر خوشحال بود که در
پوست خودش نمیگنجید. شاید امروز دوستان ما را دیده است! (باخنده)

سرپرست استقلال درخصوص اینکه حسینی و چشمی از صحبتهای مطرح شده در تلویزیون گلایه کردند، گفت: در چندروز گذشته با اتفاقی که برای
پرسپولیس افتاد و حذف شد، عدهای میخواستند استقلال نتیجه نگیرد. البته تا دیشب که حذف نشده بود! این صحبتی که حسینی و چشمی کردند به
همین خاطر است. ما ایرانی و همه زیر یک پرچم هستیم. این درست نیست که بخواهیم یک تیم ببازد. درست این است که از این به بعد همه

سهمیههای ما حفظ شود و تیمهایی که در لیگ نخبگان هستند موفق باشند.


